



For immediate release:

22 March 2018

NABA Theatre Entertainment Spectacular A Free Show For Everyone!

Phnom Penh, Cambodia, 22 March 2018 – NagaWorld celebrates Khmer New Year, Cambodia's biggest annual festival, with spectacular free entertainment for all at newly-opened NABA Theatre at Naga2, the first 3D video mapping theatre in Cambodia! There is also a wide array of festive special promotions running from now until 30 April at the integrated resort.

NABA Entertainment Spectacular, an exhilarating 45-minute medley of live performances from talented international acts enhanced by impressive 3D video mapping projections, is proudly produced and presented by NagaWorld. Great for families including children of all ages, the show is available every night (except Tuesdays) from 7pm. Admission is free for 1,000 people on a first-come-first-served basis. Be among the first to discover this amazing show in Cambodia's first 3D video mapping theatre! To make it even more memorable for your loved ones, treat them to a special buffet dinner at 2Pangea before the show, with option to add lobster cooked to your preference!

In celebration of Khmer New Year, guests can experience offerings centred on Cambodian culture, arts and cuisine at NagaWorld. Catch the Kingdom of Wonder Cultural Show featuring both classical Apsara dance, where dancers are adorned in elaborated costumes and jewellery, and a popular folk performance known as the Fishing Dance. Available at 4pm daily at the Lobby Stage, the show is an ideal activity for early Khmer New Year celebrations with your loved ones. Make sure to grab a photo with performers at the nearby Royal Throne directly after the show!

For food lovers, there is a variety of delectable Khmer dishes available at selected restaurants across the resort highlighting unique flavours of Cambodian food. The Royal Khmer Dinner Buffet at The Pangea restaurant features authentic local recipes from across 25 provinces expertly crafted by award-winning chefs using premium ingredients. Diners are also treated to live performances of traditional Apsara dance and Cambodian music during the buffet. Available from 5:30pm to 9:30pm daily for \$19.90++ per person, enjoy discounts for groups of 5 persons or more. Meanwhile, special Khmer New Year dishes and desserts from just \$4 are being served at Indochine, The Vimean-CityWalk and Golden Bowl restaurants.

Award-winning The Spa at NagaWorld is offering the exclusive Serey Soursdey Traditional Spa Package with 120 minutes of luxurious wellness treatments including signature Ancient Cambodian Spa Therapy, a ginger and natural herbs body scrub and a foot bath.

Another high point of festivities is the Fortune Wheel, with spins held on Mondays, Tuesdays and Wednesdays at the NagaWorld lobby offering amazing guaranteed prizes including free hotel stays, resort credits, merchandises, food and beverages vouchers and more.



To receive lucky spins for the Fortune Wheel, just spend \$15 in a single receipt at any of NagaWorld's food outlets, purchase any of the Celebrate Cambodia room or spa packages, or sign-up as a new Golden Edge Reward Club member with even more chances to win!

###

About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food & beverage outlets and nightclubs, two all-suite luxurious spas, the state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Thorn Mala Senior Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 12 332 375 Email: thornmala@nagaworld.com</p>
---	---



即日发布

2018年3月22日

NABA 大娱乐歌舞剧 免费入场邀您全家同赏

金边 22 日讯，适逢欢庆柬埔寨最盛大的年度佳节柬新年，金界特别呈献精彩绝伦的大娱乐歌舞剧，就在金界二期柬埔寨首家 3D 影像映射的 NABA 歌剧院!从现在开始至 4 月底，前来金界享受这一系列的特别促销。

振奋人心的 NABA 大娱乐歌舞剧，在 45 分钟的表演中，您可欣赏到来自国际艺人的才艺表演，以及令人印象深刻的 3D 影像映射效果。这场精彩表演老少皆宜，每天晚上 7 时开始演出（周二除外），每场表演免费入场人数为 1,000 人，先到先得。今天就来发掘这令人惊喜的 3D 影像映射歌剧院魅力！犒赏您的挚爱，在表演前于金大庭品尝特色自助晚餐，并可加额品享龙虾，烹法任选。

为了庆祝柬新年，宾客在金界可体验到文化、艺术及美食兼具的佳节氛围，其中包括“高棉文化印象表演”的仙女舞蹈，舞蹈员身着传统华丽服饰和珠宝，起舞翩翩；另一受欢迎的舞蹈则是钓鱼舞。每日下午 4 时于大堂舞台，就能一睹这传统舞蹈风采。

热爱美食的您，怎能错过金界特定餐厅为您奉上的柬式佳肴，道道滋味独特的高棉风味，让人尝之惊艳。在国际餐厅就有高棉皇族料理自助晚餐，汇聚柬埔寨 25 个省份的传统料理食谱，经得奖名厨以优质食材细心烹饪，精致地呈现道地美馐！在享用美食当下，也能赏听传统的仙女舞蹈表演及高棉音乐，每日自助晚餐时间从傍晚 5 时 30 分至晚上 9 时 30 分，每人收费 19.90 美元，五人以上还能获得特别折扣呢！

同时，中南半岛餐厅、御皇街餐厅及金大碗餐厅，也带来柬新年特式料理及甜品，价格只需 4 美元起。

此外，屡获殊荣的金界水疗也推出独特高棉水疗护理配套，为时 2 小时的奢华护理，包含传统高棉古方疗理、生姜草药磨砂及足浴。

另一节庆的亮点，则是酬宾活动的富贵幸运轮，每逢周一、周二及周三于金界大堂进行幸运轮转，送出丰富的奖赏如酒店住宿、房账消费金、纪念商品及餐饮券等等。



想要获取幸运轮转券？方法非常简单！只要在金界旗下餐厅及酒廊于单张收据消费 15 美元、或订购欢庆柬埔寨客房配套或水疗配套、或加入金界尊享会成为新会员，就有机会赢取以上奖赏！

###

关于金界

住宿、玩乐、宴会、购物及休闲于金界，在这屡获殊荣的世界级综合度假胜地，尽享欢乐无限！

金界乃柬埔寨王国最佳的世界级综合酒店及娱乐城，多次获得国际和旅游大奖的肯定，金界由金界控股持有，并在香港交易所上市（3918）。

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、柬埔寨第一家地下免税购物商街、多元的娱乐选择、顶级的会展及宴会设备，含柬埔寨最大可容纳超过 1,000 人的酒店会议厅，以及一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院。

媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话: (+855) 10 737 684
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话: (+855) 10 859 113
电邮: britneyli@nagaworld.com